	Rowena Rikkers, het "Meisje van Nulde"
tijdlijn

	 


	30 augustus 1996
	


Rowena (rechts) en Rochelle
Rowena Rikkers wordt geboren
Ogen als sterretjes, een mensje heel klein. Je gedachten nog verretjes, wat zijn wij gelukkig jouw papa en mama te zijn, schreven vader Martin Huisman en moeder Wanda Rikkers op het geboortekaartje. Voor Wanda was het haar eerste kind, Martin had al twee zonen uit een eerder huwelijk.
Het jonge gezin betrok na de geboorte een nieuwbouwflatje in de wijk Stadspolders. Rowena heeft daar niet veel van gezien, want al na een half jaar verhuist het drietal naar een benedenwoning.

	 

	30 januari 1998
	Een jaar na Rowena wordt Rochelle Rikkers geboren in de wijk Stadspolders

	 

	8 oktober 1998
	Wanda Rikkers en Martin Huisman trouwen. Een jaar later gaat het stel officieel weer uit elkaar.

	 

	december 1998
	Moeder Wanda komt er eind 1998 na de geboorte van Rochelle achter dat zij zelf een buitenechtelijk kind moet zijn. Rochelle heeft een verkleurde plek onder op haar rug, die normaal gesproken alleen bij mensen uit Zuid-Europa voorkomt. Wanda moet dus wel `vreemd` bloed in zich te hebben. Wanda`s moeder erkent dat de Spanjaard Alfonso Aguilar-Rodriguez Wanda`s biologische vader is.
Sinds die ontdekking gaat Wanda steeds meer op zoek naar haar roots. Ze leert Spaans en gaat ook steeds vaker naar het Zuid-Europese land op vakantie. Het Spaanse centrum in de Dordtse Wielwijk wordt ook vaker bezocht. Wanda en Rowena beginnen er eind 1999 samen aan een cursus Spaans dansen. .

	 

	14 juli 2000
	Na ruim een half jaar houdt Wanda de danslessen voor gezien. Op een bruiloft van de zus van haar dansleraar maakt zij zo veel stennis (ze gooit met flessen drank) dat ze daarna niet meer welkom is in het centrum.

	 

	augustus 1999
	Kort na haar derde verjaardag gaat Rowena voor het eerst naar de creche. Ze zit in een van de peutergroepen in wijkcentrum `t Hobbeltje. Echt opvallend is het meisje niet. Een gewoon meisje dat vrolijk meespeelt in de groep.

	 

	september 2000
	In september 2000 begint Rowena aan haar eerste echte schooljaar, in groep 1b van de Mauveschool aan het Mauveplein. Volgens buurtbewoners heeft Wanda heel bewust gekozen voor de protestants-christelijke school, waar zij met haar inmiddels ontdekte Spaanse (katholieke) achtergrond meer vertrouwen in heeft dan in het openbare onderwijs.
Op de Mauveschool zit een aantal extreem moeilijke kinderen. Rowena hoort daar beslist niet bij. Wel is Rowena wel eens wat stil of verlegen, als ze tussen de middag een boterham gaat eten bij een van haar klasgenoten. Ze kan dan heel teruggetrokken aan tafel zitten, zonder een woord te zeggen.

	 

	28 februari 2001
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Martin Huisman
Wanda krijgt op 28 februari voor haar 25e verjaardag een computer met internetaansluiting van haar ex-man Martin Huisman. Op de digitale snelweg leert ze Rotterdammer Mike J. kennen. Na een paar afspraakjes is Wanda verkocht: ze wil zo snel mogelijk intrekken bij haar nieuwe liefde. 
Mike J. (32) heeft ruim een jaar bij de Rotterdamse politie gewerkt. Hij wilde politieman worden, en volgde als aspirant-agent een opleiding bij bureau Marconistraat. Hij werd begin jaren 90 wegens heling ontslagen. 

	 

	13 april 2001
	Op 13 april vertrekt de jonge moeder met haar twee kinderen definitief naar Rotterdam. Rowena wordt bij haar Dordfse school nog wel ziek gemeld, later zegt Wanda dat haar dochter naar een Rotterdamse school zal gaan. In haar nieuwe woonplaats heeft Rowena nooit onderwijs gevolgd.

Ongeveer vier maanden woont Rowena op de dertiende verdieping van een flet aan de Huslystraat. 

Martin Huisman, de vader van Rowena, ziet zijn dochters na de verhuizing naar Rotterdam nog maar één keer. Mike J. kan het het niet goed vinden met de kinderen (volgens Huisman).
Huisman en Mike J. kunnen het niet goed met elkaar vinden, lijkt vast te staan. J. bedreigt Huisman een paar keer.
Een school in Rotterdam weigert Rowena als leerlinge omdat ze niet als Rotterdamse staat ingeschreven bij de gemeente. .

	 

	juli (?) 2001
	De Rotterdamse politie doet een inval in de woning van Mike J. en Wanda Rikkers. Er wordt een hennepplantage gevonden. Dit leidt niet tot vervolging; volgens J. is de plantage aangelegd toen hij in Spanje was, zonder dat hij het wist.

	 

	2 augustus 2001
	Buurtbewoners zien op 2 augustus Rowena voor het laatst.

	 

	27 augustus 2001
	In het water bij Strand Nulde in Putten wordt de romp van een meisje gevonden. Bij gebrek aan een identiteit krijgt het kind de naam Meisje van Nulde

	 

	30 augustus 2001
	Een visser vindt op de kade aan de Nieuwe Waterweg een kinderhoofdje.

	


	2 september 2001
	Hoofdje blijkt te horen bij het op Strand Nulde gevonden rompje.

	 

	20 september 2001
	Het gevonden hoofdje en romp moet van een vijf- tot zevenjarig meisje zijn.

	 

	28 september 2001
	De politie vraagt alle basisscholen na te gaan of zij een leerlinge missen.

	 

	4 oktober 2001
	De politie wil het hoofd van het meisje laten reconstrueren.

	 

	13 oktober 2001
	In het Veluwemeer bij Harderwijk wordt een handje van het meisje gevonden

	 

	22 oktober 2001
	


De politie maakt de reconstructie openbaar.

	 

	3 december 2001
	


Brief aan buurtbewoners
Het rechercheteam van Nulde heeft in samenwerking met de recherche van de politieregio Rotterdam-Rijnmond de identiteit van het Meisje van Nulde achterhaald. Het Meisje van Nulde blijkt de vierjarige Rowena Rikkers uit Dordrecht.
Aanvankelijk wordt door de politie gemeld dat het meisje uit Rotterdam komt. Later blijkt uit een briefje dat buurtbewoners rond de Mauveschool in Dordrecht vanmiddag in de bus hebben gekregen dat Rowena uit Dordrecht afkomstig is. Die school had eerder al bevestigd dat Rowena een van haar leerlingen was.
In het briefje worden buurtbewoners voor ondersteuning en informatie verwezen naar buurthuis 't Hobbeltje aan het Marisplein.
De politie verdenkt de moeder en haar vriend.

	 

	4 december 2001
	


In de Louis Apolstraat, de straat waar de Mauveschool staat waar Rowena tot april op school heeft gezeten, hangt de vlag half stok. In de buurt heerst verslagenheid. In verband met de moord wordt in de Mauveschool een bijeenkomst gehouden voor buurtbewoners. 

De politie heeft 25 tips binnengekregen over de verblijfplaats van de moeder van de vermoorde Rowena Rikkers. Het tweejarig zusje Rochelle is waarschijnlijk nog in leven en in het gezelschap van haar moeder en diens vriend. Zij zijn sinds eind augustus spoorloos. Het stel is vlak voor de gruwelijke vondsten vertrokken met een witte Mercedes Vito-bus met kentekennummer 03-VD-HG. De politie vermoedt dat het stel in het buitenland is. Uit de binnengekomen tips blijkt dat de bus nog een aantal keer in binnen- en buitenland is gezien. Volgens de politie is de aanhouding van de moeder en haar vriend een kwestie van tijd.

	 

	5 december 2001
	De vader van Rowena Rikkers, het meisje van Nulde, heeft onverwacht de herdenkingsbijeenkomst bijgewoond op de Mauveschool in Dordrecht voor ouders van medeleerlingen van het vermoorde kind.
Na de herdenking kunnen ouders vragen stellen aan politie en sociaal deskundigen. Volgens teamleider Ron de Zeeuw van de school heeft de geschiedenis van het meisje bij ouders en kinderen grote onrust teweeggebracht. ''Een paar heel kleine kinderen bleken opeens bang dat andere mamma's zulke dingen doen. Daar sta je als volwassenen niet bij stil.''

	 

	6 december 2001
	De politie heeft aanwijzingen dat Mike J. en Wanda Rikkers naar Spanje zijn gevlucht. Daarbij is niet alleen een huurbus meegenomen, maar ook een flinke hoeveelheid huishoudelijke apparatuur die de man huurde bij het verhuurbedrijf Skala In Rotterdam. 
 

	 

	12 december 2001
	


Rowena wordt begraven in Dordrecht.
Familie en genodigden nemen om tien uur 's ochtends afscheid van het in augustus vermoorde meisje in de aula van de algemene begraafplaats Essenhof. Aansluitend wordt ze op die begraafplaats aan de Nassauweg begraven. Op verzoek van de familie zijn de aula en de begraafplaats niet toegankelijk voor vertegenwoordigers van de media. 

De stoffelijke resten zijn nu pas vrijgegeven, omdat het rechercheteam van Nulde pas begin december de identiteit van het meisje kon achterhalen. Het rechercheteam zoekt nog steeds de moeder van het meisje en de vriend van de moeder.

	 

	18 december 2001
	Moeder en vriend worden aangehouden in Spanje.
De moeder van Rowena Rikkers, het meisje van Nulde, is samen met haar vriend aangehouden in het Spaanse Murcia. Het 3-jarige zusje van Rowena, Rochelle, is bij haar moeder en maakt het goed. De verdachten zijn opgepakt na een zoekactie van een Nederlands rechercheteam. Justitie zal de Spaanse autoriteiten zo snel mogelijk om uitlevering vragen. 

De moeder van Rowenna Rikkers heeft de politie door geld te pinnen op haar spoor gezet. Zij heeft volgens vader Martin Huisman in de Spaanse stad Murcia geprobeerd geld te pinnen. Het Openbaar Ministerie in Zutphen heeft om de uitlevering gevraagd van de moeder en haar vriend. Het zal waarschijnlijk nog zeker vier tot vijf maanden duren voordat de twee in Nederland zijn.

Vader Martin Huisman is naar Spanje gereisd om zijn andere dochter Rochelle op te halen. Het is nog onduidelijk wanneer Rochelle, die ongedeerd is, naar Nederland komt.

	 

	2 januari 2002
	Door de rechtban in Dordrecht wordt bepaald dat Rochelle Rikkers voorlopig niet bij haar vader Martin Huisman mag blijven. 
Hoewel vader Huisman niet over de voogdij over Rochelle beschikt omdat hij daar bij zijn scheiding geen aanspraak op had gemaakt, besloot de Raad voor de Kinderbescherming dat Huisman zijn dochter voorlopig in huis mocht nemen. Toch is tijdens een bijeenkomst op de rechtbank in Dordrecht bepaald dat het beter is als het kind voor een zekere periode bij een ander gezin wordt ondergebracht. Haar nieuwe adres wordt geheimgehouden.

	 

	5 januari 2002
	Martin Huisman is samen met zijn dochter Rochelle ondergedoken. De Stichting Jeugdbescherming Dordrecht heeft met de ondergedoken vader van Rochelle en zijn advocaat een afspraak voor een gesprek over het lot van het meisje. De stichting vindt het niet goed dat vader Martin Huisman en Rochelle voor de instantie onbereikbaar zijn. 
De jeugdbescherming zegt geen idee te hebben waar het meisje en haar vader verblijven. Hoewel vader Huisman niet over de voogdij van Rochelle beschikt omdat hij daar bij zijn scheiding geen aanspraak op had gemaakt, was besloten dat Huisman zijn dochter tot 2 januari mee naar huis mocht nemen. Sinds de tijd zijn vader en dochter ondergedoken. Na een paar dagen meldt Huisman zich, met zijn dochter. Zij wordt bij een tante geplaatst.

	 

	16 februari 2002
	Artikel in NRC/Handelsblad.

	 

	7 maart 2002
	Door een blunder van een psycholoog is de driejarige Rochelle te weten gekomen dat haar zus Rowena (4) vermoord is. De psycholoog die Rochelle onderzocht, praatte zijn mond voorbij. Martin Huisman is woedend. Hij had Rochelle in het bijzijn van haar familieleden willen vertellen over de dood van Rowena.

	 

	13 maart 2002
	Rochelle wordt de komende tijd buiten de familie opgevoed. De rechtbank in Dordrecht heeft bepaald dat Rochelle in een pleeggezin moet worden geplaatst. Ze blijft bij haar tante tot er een geschikte familie is gevonden. 
De rechtbank volgt daarmee het advies van de Raad voor de Kinderbescherming, die na een onderzoek tot de conclusie kwam dat Rochelle ernstig is getraumatiseerd. Ze zou behoefte hebben aan `een warme omgeving', iets dat beide ouders haar volgens het rapport niet kunnen bieden. Een langer verblijf bij de zus van haar vader is eveneens ongewenst. 
De rechtbank heeft besloten dat de kleuter voor een jaar naar een therapeutisch pleeggezin moet, een gezin waarbij de `ouders' speciale cursussen hebben gevolgd om probleemkinderen groot te brengen. Over een jaar wordt de situatie opnieuw beoordeeld. De rechtbank oordeelde ook dat de gesteldheid van Rochelle opnieuw moet worden onderzocht. Huisman had op een contra-expertise aangedrongen. Hij hoopt dat de conclusie daarvan is, dat Rochelle in de familie kan blijven. Tot het nieuwe onderzoek klaar is, moet ze in een pleeggezin blijven.

	 

	28 maart 2002
	Justitie in Zutphen heeft het onderzoek naar de dood van Rowena Rikkers (het meisje van Nulde ), vrijwel afgerond. Dat betekent dat zowel de 25-jarige moeder van het slachtoffertje als de 32-jarige vriend van de moeder officieel in staat van beschuldiging zijn gesteld. Hen wordt moord dan wel doodslag ten laste gelegd.

	 

	9 april 2002
	Het Marechausseemuseum in Buren blameert zich op een perspresentatie voor een expositie over opsporingsmethoden. Uitgerekend onder het oog van de pers laat de directie van het museum een kopie van het gereconstrueerde hoofd van het meisje van Nulde, à la minute uit een vitrine verwijderen. Het parket in Zutphen had hiertoe opdracht gegeven, omdat de verdachten in de zaak van de moord op Rowena Rikkers nog niet zijn berecht.

	 

	19 april 2002
	Het Openbaar Ministerie in Zutphen zal Wanda Rikkers en haar vriend Mike J. vervolgen voor moord op Rowena. Het OM denkt te kunnen bewijzen dat het tweetal met voorbedachten rade het 'Meisje van Nulde' heeft gedood, zo blijkt uit de concept-tenlastelegging. 
Rowena is de laatste maanden van haar leven stelselmatig mishandeld. Ze heeft voor haar dood ongeveer twee maanden opgesloten gezeten in een hondenkooi. Mike J. heeft Rowena herhaaldelijk in de buik gestompt, waarna het kind uiteindelijk is overleden. Daarna heeft hij Rowena aan stukken gezaagd en in de vriezer bewaard. Later heeft hij om identificatie te bemoeilijken de verschillende lichaamsdelen her en der in het land verspreid, onder ander bij het Veluwemeer en bij Hoek van Holland. NRC Handelsblad meldt op basis van verbalen van de verhoren van de beide verdachten dat Rowena op 15 augustus is overleden.

	 

	24 april 2002
	Tijdens de pro-forma zitting in Zutphen tegen Wanda Rikkers en haar vriend Mike J lijkt J. zich weinig aan te trekken van de massale media-aandacht die de zaak trekt. 'Tjonge, jonge wat een poppenkast', verzucht de verdachte als hij voor de zoveelste keer de rechtszaal uit wordt gehaald tijdens een schorsing in de moordzaak. De moeder van het vermoorde meisje is niet aanwezig. Zij is op dat moment in Arnhem, waar bij het hof een hoger beroep dient om de voorlopige hechtenis op te heffen. Wanda Rikkers blijkt geen zin te hebben ook nog eens de zaak in Zutphen bij te wonen. Op dit moment verblijft zij in het Pieter Baan Centrum, waar zij - inmiddels zes maanden zwanger van een door de verdachte verwekt kind - wordt onderzocht. Mike J. wordt binnenkort, net als de moeder, voor onderzoek opgenomen in het Pieter Baan Centrum. Hier moet blijken of hij wel of niet volledig toerekeningsvatbaar was ten tijde van de moord op de vierjarige kleuter. De rechtszaak wordt vervolgd op 23 juli. Omstreeks die datum zal Wanda Rikkers bevallen. Of dat consequenties heeft voor de rechtzaak is niet bekend.

	 

	26 april 2002
	Volgens dagblad De Telegraaf Is Mike J. de meest gehate gevange het huis van bewaring in Zutphen. De Telegraaf: "Volgens zijn medegedetineerden in het huis van bewaring in Zutphen maakt Rotterdammer Mike J. (32) zich vanwege zijn gewelddadige en autoritaire gedrag volstrekt onmogelijk. De gevangenen zijn razend omdat zij naar eigen zeggen dag in dag uit ongewild door J. worden geconfronteerd met gruwelijke details over de moord op kleuter Rowena Rikkers. Kwaad bloed zet vooral het feit dat de Rotterdammer prat zou gaan op zijn daden en zijn cel van onder tot boven zou hebben behangen met foto's van en publicaties over het meisje van Nulde.
"J. haalt ons het bloed onder de nagels vandaan", aldus gedetineerde Marco Verholen (26). "Hij laat geen moment onbenut om open en bloot te verkondigen wat hij met dat kindje heeft uitgehaald. Weken geleden schreeuwde hij al over zijn afdeling dat hij Rowena heeft doodgestompt en haar zusje Rochelle te pas en te onpas heeft geslagen. J. is er nog trots op ook. De hele bajes weet dat hij hier vastzit en kan zijn bloed onderhand wel drinken. Zelfs sommige bewaarders hebben een gloeiende hekel aan hem". 
Vanwege de oplopende spanningen houden bewaarders Mike J. extra in de gaten. "Hij leeft hier als een vorst. Zelfs zijn eten komt niet uit de gevangeniskeuken, maar wordt aangevoerd van buitenaf. Bewaarders houden hem scherp in het oog. J. vergeet namelijk dat wij gevangenen zelf ook kinderen hebben. Mensen die zulke misdaden plegen zijn per definitie al niet geliefd in gevangenissen.
Zeker niet als ze ook nog eens het hoogste woord over hun gruweldaden hebben."
Ook gevangene Danny Onstein (26) ergert zich groen en geel aan Mike J. "De afdeling waar J. vastzit staat op zijn kop. Woest zijn we, want Mike J. heeft tientallen krantenartikelen over het meisje als een soort trofeeën op de muren van zijn cel geplakt. Zelfs toen hij in beperkingen zat, had J. altijd en eeuwig een grote mond. Ik laat me niet in een kooi opsluiten om gelucht te worden, schreeuwde hij destijds. We weten nu dat hij dat wel met zijn slachtoffertje heeft gedaan."
De Zutphense gevangenen kijken reikhalzend uit naar komende vrijdag als de Rotterdammer voor psychiatrische observaties enige tijd wordt overgeplaatst naar het Pieter Baan Centrum in Utrecht. In Zutphen hebben de gedetineerden de diagnose al gesteld. "Die man is echt ziek. Hij scheldt zijn afdelingsgenoten uit, bedreigt ze, maakt gebaren dat hij mensen de keel wil doorsnijden. We moeten er niet aan denken wat die vent met dat kleine meisje heeft uitgespookt. Reken maar dat de strafzaak tegen J. hier op de voet wordt gevolgd".
De directie van de penitentiaire inrichting in Zuthpen wilde gisteren niet reageren. "

	 

	4 mei 2002
	Martin Huisman gelooft heilig dat zijn ex-vrouw Wanda Rikkers niet schuldig is aan de moord op hun dochtertje Rowena, het meisje van Nulde. Hij baseert dat op telefoongesprekken die hij nog steeds wekelijks met haar voert. "Wanda doet haar eigen kinderen niets aan. Daarvoor ken ik haar veel te goed.'' 
,,Ze stond helemaal onder invloed van hem. Ik vraag haar er wel eens naar, maar ze kan geen antwoord op mijn vragen geven. Aan het begin van hun relatie heb ik haar nog voor hem gewaarschuwd, tevergeefs.'' Huisman voelt zich sinds kort in zijn opvatting gesterkt door een medium dat zijn vertrouwen won door dingen te vertellen die niemand anders kon weten. ,,Ze noemde de dingen die ik Rowena in haar graf heb meegegeven. Ze vertelde ook iets over de schuldvraag van Wanda. Je moet erin geloven, maar ik doe dat.'' Inmiddels lijkt er ook wat duidelijkheid te komen over het gezin waar Rochelle zal worden opgenomen. Als de kinderrechter positief besluit, gaat het meisje naar de particuliere stichting Kind van de Rekening in het Oost-Brabantse Mill. 
Het echtpaar Montfoort, dat de stichting twee jaar geleden heeft opgericht en al tien jaar pleegkinderen verzorgt, heeft zich enkele weken geleden aangeboden. Een probleem is dat de Stichting Jeugdzorg Dordrecht (dat de voogdij over Rochelle heeft) liever heeft dat het meisje in een gezin komt waar ze alleen zit. Op dit moment wonen er al twee jongens uit Congo en één uit Angola bij de familie Montfoort. Het echtpaar Montfoort heeft niet de kwalificatie `therapeutisch pleeggezin', maar heeft in de loop der tijd meer dan 30 kinderen met traumatische ervaringen opgevangen. 
Rochelle verblijft momenteel nog bij een oom en tante.

	 

	8 mei 2002
	Rochelle Rikkers gaat naar een nieuw pleeggezin. Dat heeft de rechtbank in Dordrecht woensdagmiddag beslist. 
Vader Martin Huisman spande een kort geding aan tegen de stichting Jeugdzorg in Dordrecht om de plaatsing tegen te gaan. Het meisje verbleef tot nu toe bij de zus van Huisman, maar die kon de druk niet aan en plaatste Rochelle tijdelijk bij vrienden van Huismans zus in Zeeland. Huisman wilde Rochelle graag zelf in huis nemen.

	 

	21 juni 2002
	Rochelle is volgens De Telegraaf getuige geweest van de moord op haar zusje Rowena. De krant baseert zich op een rapport van klinisch psycholoog Wolters. 
In De Telegraaf is onder meer te lezen dat Rochelle ook mee is geweest in de auto naar Hoek van Holland en Strand Nulde om de lichaamsdelen van Rowena te dumpen. Rochelle zou net als haar zus regelmatig zijn mishandeld en seksueel misbruikt door haar moeders vriend Mike J. 
De Kinderbescherming wil dat Rochelle wordt opgenomen in een kinderpsychiatrisch ziekenhuis. De vader van Rochelle Rikkers uit Dordrecht stapt naar de rechter om te voorkomen dat zijn dochter wordt geplaatst in een kinderpsychiatrisch ziekenhuis. Volgens de vader is de afgelopen tijd al genoeg 'gesleept' met zijn dochter.

	 

	29 juni 2002
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Wanda Rikkers bevalt in de gevangenis in Scheveningen van een dochter. De Raad voor de Kinderbescherming heeft de kinderrechter gevraagd de voorlopige voogdij uit te spreken over het meisje. Ook is een verzoek ingediend om het gezag van de moeder te schorsen.

	 

	10 juli 2002
	Rochelle zal naar het MPRI in Barendrecht worden overgeplaatst waar ze voor kinderpsychiatrische- en psychotherapeutische behandeling wordt opgenomen. Dat heeft de Dordtse Rechtbank beslist. Vader Martin Huisman en moeder Wanda Rikkers probeerden dat onder andere met een kort geding te voorkomen en vroegen plaatsing van Rochelle bij opa en oma Rikkers. De Dordtse Rechtbank heeft dat verzoek afgewezen. Volgens de rechter is het meisje dusdanig getraumatiseerd dat proffesionele hulp noodzakelijk is.

	 

	16 juli 2002
	Martin Huisman, de vader van Rochelle Rikkers, dient deze week een strafklacht in tegen klinisch psycholoog prof. dr. W. Wolters. Wolters heeft op verzoek van de Kinderbescherming advies uitgebracht over Rochelle, het zusje van Rowena; het vermoorde 'meisje van Nulde'. Huisman vindt dat die rapportage niet deugt en beschuldigt Wolters van bedrog en smaad. Justitie heeft de Raad voor de Kinderbescherming en de koepel van voogdij-instellingen Vedivo om een schriftelijke verantwoording gevraagd in de zaak van Rochelle. Justitie wil 'vanwege het belang van de zaak' weten welke beslissingen over het 4-jarige meisje zijn genomen en waarom. Huisman heeft over de werkwijze van Wolters tevens een klacht ingediend bij de Kinderbescherming. Volgens Wolters is de kleuter ernstig getraumatiseerd. Na een verblijf bij achtereenvolgens haar vader, een tante en een pleeggezin, logeert ze nu bij haar opa en oma. De rechtbank in Dordrecht heeft vorige week bepaald dat ze in een psychiatrisch ziekenhuis moet worden behandeld. Haar vader, die niet de voogdij heeft, verzet zich tegen die zoveelste verhuizing. Deskundigen hebben hem er bovendien van verzekerd dat de door Wolters gebruikte onderzoeksmethoden niet deugen en dat diens rapport niet als basis voor besluitvorming mag dienen.

	 

	20 juli 2002
	Rowena is overleden door haar zwakke gezondheid en is niet door Mike J vermoord. Dat zegt Mike J in een interview met het Rotterdams Dagblad. Volgens de Rotterdammer die van moord wordt verdacht renden Rowena en haar zusje op 12 augustus door Michaels flat in Prinsenland. Mike wilde dat ze daarmee ophielden en stak plotseling zijn hand uit. De dagen na de klap moest Rowena een paar keer overgeven. Op een ochtend was zij overleden. Twee weken heeft het lichaampje van Rowena in de vriezer gelegen. Aan stukken gesneden. Dit heeft iemand anders gedaan zo laat J weten in de krant. Dinsdag moeten Michael en Wanda voor de rechtbank in Zutphen verschijnen. ’s Ochtend wordt de zaak van Wanda behandeld, s middags komt Mike J voor het gerecht.

	 

	23 juli 2002
	De rechtzaak vandaag tegen Mike J en Wanda Rikkers is begonnen, is aangehouden tot 15 oktober. De rechtbank van Zutphen wil nader onderzoek naar de conclusies van het Pieter Baan Centrum. Uit een rapportage door het centrum blijkt dat J. enigszins verminderd toerekeningsvatbaar is. De rechter wil onderzocht hebben hoe groot het gevaar is dat Mike J opnieuw in de fout gaat. De advocaat van Mike J. ontkent dat zijn client het meisje met voorbedachte rade heeft vermoord. Het Openbaar Ministerie had dat zowel Mike J. als Wanda Rikkers ten laste gelegd. De vier-jarige Rowena Rikkers werd vol;gens het OM wekenlang meerdere keren per week geslagen door Mike J. De mishandelingen duurden tot twee dagen voor haar dood. Rowena overleed op 15 augustus 2001. P. van der Donck, de advocaat van Mike J., houdt het voor mogelijk dat Rowena niet als gevolg van de mishandeling is overleden, maar door een combinatie van een virus (Herpes Simplex) en bloedarmoede. Hierdoor zou haar weerstand sterk verminderd zijn en het virus kan geleid hebben tot hersenvliesontsteking. Van der Donck wil dit laten onderzoeken.


http://www.dordt.nl/nieuws/dossiers/rowenarikkers/home_frameset.htm?page=home
Rowena Rikkers als hond gekooid

Van onze Rotterdamse redactie

DORDRECHT/ZUTPHEN - Rowena Rikkers, het meisje van Nulde, heeft in de maanden voor haar dood regelmatig voor langere tijd opgesloten gezeten in een hondenkooi. Deze zogeheten bench wordt binnenshuis gebruikt om honden op te voeden.
	


 

	Rowena Rikkers, het meisje van Nulde, blijkt te zijn bezweken aan de voortdurende mishandelingen door haar moeder Wanda en haar vriend Mike J. (Foto: ANP)
 


De 4-jarige peuter bezweek uiteindelijk aan de voortdurende mishandelingen door haar moeder Wanda (26) en vriend Mike J. (32). Dat was vlak voor haar verjaardag.

Mike J. zou tegenover de politie hebben bekend, dat hij degene is geweest die Rowena na een fatale mishandeling (waarschijnlijk stompen in de buik) in stukken zaagde en haar onherkenbaar verminkte. Dat gebeurde nadat hij haar lichaam eerst had ingevroren. Wanda zou niets van deze beestachtige daad hebben afgeweten, aldus Mike. De resten van het kind werden verspreid over het land gedumpt.

	


 

	Moeder van Rowena Rikkers, de 26-jarige Wanda, wordt vervolgd voor moord. (Foto: ANP)
 


Deze uiterst gruwelijke details over de laatste levensmaanden van Rowena komen onder meer naar voren in de voorlopige tenlastelegging, die is uitgegeven voor de pro-formazitting van aanstaande woensdag. Daaruit blijkt ook dat het openbaar ministerie in Zutphen zowel Wanda als Mike J. gaat vervolgen voor moord met voorbedachten rade.

De vader van Rowena Rikkers, Martin Huisman uit Dordrecht, reageerde gisteren geschokt en geëmotioneerd op het nieuws dat zijn dochter de laatste weken van haar leventje regelmatig opgesloten zat in een draagbaar hondenhok. 
"Ik wist onderhand wel dat ze het erg slecht heeft gehad, maar dit... Als dit werkelijk waar is, dan zijn die twee zelfs het doodschoppen niet waard", aldus een onthutste Huisman.
Ook zegt Huisman het vreselijk te vinden, dat zijn andere dochter Rochelle (3), die momenteel op last van de Kinderbescherming bij een tante verblijft, waarschijnlijk vaak heeft gezien dat haar oudere zusje als een hond lange tijd werd opgesloten in een krap hok. De Kinderbescherming meldde al eerder in een rapport over de situatie dat beide zusjes 'onmenselijke' dingen hebben meegemaakt.

Het vermoeden bestaat dat Mike J. de hondenbench al in huis had om zijn twee forse vechthonden af te richten en in toom te houden. Overigens is het onbekend wat er met de beide dieren is gebeurd.
Schuurtje
Volgens het OM is Rowena vorig jaar 'in de gemeente Putten en/of in de gemeente Rotterdam en/of elders in Nederland' gedood. Persofficier J. Buttinger wilde gisteren niet nader op de tenlastelegging ingaan. Volgens bronnen rond het onderzoek echter zou de slachtpartij na de moord, waarbij het kind in stukken werd gehakt en gezaagd, hebben plaatsgevonden in een schuurtje bij de woning van het stel in de Rotterdamse Husleystraat. Ooggetuigen zouden hebben gezien dat het schuurtje aan de binnenzijde volledig was afgeplakt met vuilniszakken, die van onder tot boven onder de bloedspatten zaten.

Op 27 augustus van het vorig jaar werd bij Strand Nulde bij het Veluwse Putten, het rompje van een kind gevonden. Drie dagen later werd in Hoek van Holland een hoofdje gevonden. Na reconstructie bleek dat de lichaamsdelen toebehoorden aan Rowena Rikkers. In december werden de twee verdachten in Spanje opgepakt, waarna ze naar Nederland werden overgebracht.

Behalve van levensberoving worden Wanda en Mike ook beticht van het vernietigen en/of wegvoeren en/of wegmaken van een lijk, met het oogmerk de dood en de oorzaak van het overlijden te verhelen. 
Als moord wordt bewezen, dan is de maximale celstraf levenslang of 20 jaar. Wordt doodslag geconcludeerd, dan is het maximum 15 jaar, eventueel 'opgehoogd' met straffen voor het opsluiten in de hondenbench, het wegmaken van het lijk en verduistering van de gehuurde Mercedes Vito, waarmee het stel naar Spanje vluchtte.

Vader Martin Huisman kondigde gisteren aan om aanstaande woensdag de pro-formazitting bij te wonen. "Ik wil het nu wel eens van justitie horen", aldus de Dordtenaar.

http://krant.telegraaf.nl/krant/archief/20020420/teksten/bin.rowena.mike.wanda.rikkers.html
Krantenarchief

24 juli 2002

Malika el Ayadi

Rowena Rikkers lag gewoon opeens dood op de grond
ZUTPHEN - Rowena lag opeens dood op de grond in de woonkamer. Uit haar mond kwam geel braaksel met bloed. Stiefvader Mike J. en Rowena's moeder, Wanda Rikkers, weten niet waaraan ze is overleden. Tijdens een familie-uitje naar het Dolfinarium gooit J. de kleuter in stukken in het water van het nabijgelegen Veluwemeer.

De verdachten trokken gisteren op de eerste zittingsdag van het proces dat tegen hen is aangespannen eerdere verklaringen over mishandeling en het verminken van het lijkje in.

Het wordt nog knap lastig voor het openbaar ministerie, want aan het lijk is niet meer te zien of het meisje ooit mishandeld is. Ook de rol van de moeder is dubieus. De rechtbank in Zutphen wil dat Wanda Rikkers (26) nogmaals door een psychiater wordt onderzocht en heeft het proces tot oktober uitgesteld.

Tegen de politie zei Mike J. (33) de kleuter meermalen in de buik te hebben gestompt. Ook zette hij haar 's nachts onder de douche, hield haar nachten wakker en sloot haar -als ze weer eens niet luisterde- op in een hondenhok. Nu zegt hij dit niet te hebben gedaan.

Ook Rowena's moeder kon zich gisteren niet herinneren dat Mike J. haar dochter in de laatste weken van haar leven heeft geslagen. Haar kind was ineens dood, zij was met haar andere dochter in de slaapkamer. De kleuter zou lijden aan bloedarmoede en aan 'herpes simplex'; dat zou de blauwe plekken verklaren. J. heeft haar nog tevergeefs proberen te reanimeren. De 26-jarige vrouw uit Dordrecht gilde om een ambulance, maar dat leek Mike J. geen goed idee. De blauwe plekken van Rowena zouden wijzen op kindermishandeling en ze zouden samen worden gearresteerd, was zijn redenering. Dus 'vouwde hij de kleuter op' en legde haar in de vrieskist.

De rechtbank gaf aan moeite te hebben met het intrekken van de verklaringen.

De rechter: ,,Daarna haalde u haar uit de vrieskist?''

J: ,,Nee, wie wel kan ik niet zeggen.''

Rechter: ,,Maar eerder heeft u daar heel gedetailleerd over verklaard.''

J: ,,Ik neem de straf op me, maar ik was het niet.''

VERVOLG OP PAGINA 4

'Ze zat niet altijd onder de blauwe plekken'

Proces-Rowena Rikkers

VERVOLG VAN PAGINA 1

De verdachten werden gisteren afzonderlijk door de rechter ondervraagd. Wanda Rikkers, de moeder van de vermoorde kleuter, speelde volgens haar advocaat een passieve rol tijdens de moord.

De vrouw was nauwelijks aangedaan. Volgens de officier van justitie was ze tijdens de verhoren zelfs ontspannen, maakte ze grapjes met de rechercheurs en gaf ze op vragen vlot antwoord. Na binnenkomst spreekt ze de rechter meteen aan.

Rikkers: ,,Ik heb begrepen dat het gereconstrueerde hoofdje van Rowena wordt tentoongesteld in een museum. Daar ben ik het niet mee eens. Niet over de rug van mijn kind.''

Ook draait ze zich tijdens het proces om naar de perstribune en werpt ze de massaal toegestroomde pers toe dat de media de werkelijkheid verdraaien. ,,Zo vaak zat Rowena nou ook niet onder de blauwe plekken. De televisie maakt het écht te gek.''

Mike J. noemt ze een varken, een beest en een klootzak, die ze nooit meer wil zien.

Rechter: ,,We hebben brieven gelezen die u schreef aan de heer J. sinds u gevangenzit. De brieven zijn erg intiem. Ook in het Pieter Baan Centrum waar u beiden bent onderzocht, viel op dat u afstandelijk doet als in aanwezigheid van anderen, maar elkaar opzoekt en intiem bent als niemand het ziet.''

Rowena's moeder geeft aan hem nu eng en agressief te vinden. ,,Je zag niets aan hem. Hij was heel rustig als hij mijn kind sloeg en als hij klaar was, ging hij achter zijn computer zitten, alsof er niets was gebeurd.''

Verder zei Rikkers tot in december te geloven dat Rowena nog gewoon leefde, hoewel ze wist dat ze dagenlang opgevouwen in de vriezer heeft gelegen. Een maand later beviel ze in de gevangenis van zijn kind.

Rikkers heeft J. leren kennen via internet. Rechter: ,,Dus u bent nog steeds rijk aan twee kinderen zoals u in uw contactadvertentie op internet schreef. Alleen is één van die kinderen nu een ander.''

http://www.trouw.nl/krantenarchief/2002/07/24/2121741/Rowena_Rikkers_lag_gewoon_opeens_dood_op_de_grond.html
Acht jaar cel voor moeder Rowena Rikkers
Wanda, de moeder van het 'meisje van Nulde' Rowena Rikkers, is veroordeeld tot acht jaar cel. Mike J., de stiefvader van Rowena, kreeg 12 jaar cel en tbs van de rechter. 

ACHT JAAR CEL VOOR MOEDER ROWENA RIKKERS
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Mishandeling
Volgens de rechtbank in Zutphen hebben de moeder en haar ex-vriend het vierjarige meisje zo zwaar mishandeld, dat ze overleed aan haar verwondingen. Tegen de twee was 15 jaar cel en tbs met dwangverpleging geeist. De rechtbank vindt echter moord niet bewezen. De straf is daarom lager.

Nulde
De zaak kwam in augustus 2001 aan het licht toen lichaamsdelen van Rowena verspreid over in Nederland werden gevonden, onder meer bij Strand Nulde op de Veluwe.

http://www.rtl.nl/(/actueel/rtlnieuws/binnenland/)/components/actueel/rtlnieuws/2003/01_januari/17/binnenland/0117_uitspraak_nulde.xml
Krantenarchief

12 mei 2003 redactie binnenland

Moeder van Rowena Rikkers wil voogdij
Bij het Arnhemse hof begint vandaag de hoger beroepszaak van Wanda R. (26). Begin dit jaar strafte de rechter haar met acht jaar cel voor het doden van haar vierjarige dochter Rowena, het 'meisje van Nulde'. De inhoudelijke behandeling is pas na de zomer, vandaag gaat het om een zogenoemde regiezitting.

Rowena werd in de zomer van 2001 in stukken gesneden op meerdere plekken in Nederland gevonden. De moeder zegt niet te weten waaraan haar kind is overleden. Ze wil zo snel mogelijk herenigd worden met haar andere twee jonge kinderen.

R. loopt, met aftrek van wat ze heeft gezeten en de vervroegde invrijheidsstelling, over vier jaar de gevangenispoort uit. Dat is beduidend sneller dan haar vriend Mike J. Hij heeft twaalf jaar cel en tbs gekregen. Hij tekent geen bezwaar aan, omdat hij volgens zijn advocaat 'rust in de zaak' wil.

Voor Wanda R. ligt dit anders. Gelijktijdig met de strafzaak in Zutphen liep bij de rechtbank in Dordrecht de voogdijzaak over haar andere dochterje Rochelle, het zusje van Rowena. Na de moord eiste de vader van de twee dochters, Martin Huisman, de voogdijschap op over zijn dochter Rochelle, maar Wanda wilde hier niets van weten.

Al tijdens de strafzaak in eerste aanleg was Wanda R. bezig met die andere zaak in Dordrecht. Had de Zutphense rechter haar tbs opgelegd, dan was de kans klein geweest dat ze haar kinderen ooit weer terugkrijgt. Maar ook een hoge gevangenisstraf kan een hereniging in de weg staan.

Door in beroep te gaan speelt ze hoog spel. Hoewel de rechter haar geen tbs heeft opgelegd, adviseerde het Pieter Baan Centrum dit wel. Het hof kan het advies wel overnemen. Aan de andere kant: als het hof haar vrijspreekt van doodslag, staat zij sterker om het gezag te behouden over de andere kinderen.

Voor de nieuwe zaak heeft R. een nieuwe advocaat, mr. D. Moszkowicz uit Den Bosch. Hij zal vandaag tijdens de regiezitting vertellen dat hij geen getuigen of deskundigen wil horen. Ook het openbaar ministerie doet dat niet. Dit betekent dat beide partijen niet op zoek zijn naar nieuwe feiten, maar de bestaande feiten betwisten.

Op de dag dat Rowena Rikkers overleed, waren twee personen in haar buurt: haar moeder Wanda en haar vriend Mike J. Voor de rechtbank in Zutphen gaven zij elkaar de schuld. In de zaak is geen technisch bewijs wat kan aantonen waar de kleuter aan is overleden. Ze kan door een natuurlijke oorzaak, zoals een ziekte, zijn overleden of een onnatuurlijke dood zijn gestorven. Toch vindt de rechter bewezen dat J. het meisje zo hard en vaak heeft geslagen dat ze hieraan is overleden. Wanda R. is medeplichtig omdat ze erbij was en niets deed. De rechter haalt dat uit eerdere verklaringen die de twee later introkken.

Rochelle Rikkers verblijft op dit moment in een jeugd-psychiatrisch ziekenhuis in Barendrecht. Dat instituut onderzoekt voor de rechtbank in Dordrecht of Huisman in staat is zijn dochter op te voeden. Ook kijkt het of Wanda R. een goede moeder is voor haar andere kinderen.

De rechter legde Wanda R. geen tbs op, omdat hij de kans verwaarloosbaar klein vindt dat R. ooit weer een man zal ontmoeten als Mike J. Wel adviseerde hij R. na haar straf therapie te volgen om te leren omgaan met haar agressie.

http://www.trouw.nl/krantenarchief/2003/05/12/2166792/Moeder_van_Rowena_Rikkers_wil_voogdij.html
ma 09 mei 2011, 19:30 | lees voor 
Faxen Jeugdzorg op rommelmarkt 
MIDDELBURG -  Een fax met gevoelige informatie van Bureau Jeugdzorg Zeeland is afgelopen weekeinde op een rommelmarkt in Middelburg verkocht.

 


 Rowena Rikkers, het Meisje van Nulde Foto: wfa

 Reconstructie van het hoofd van het Meisje van Nulde
 

De koper ontdekte bij thuiskomst op een afdrukrol in de machine teksten uit 2008, zo weet Omroep Zeeland. Volgens de man uit Zevenbergen gaat het naast bedrijfscommunicatie, rechtbankstukken ook informatie over de familie van Rowena Rikkers (het Meisje van Nulde), die door haar moeder en haar vriend dodelijk werd mishandeld. Het gaat om informatie die Omroep Zeeland – vanwege de gevoeligheid ervan – niet naar buiten brengt.

Waarnemend directeur Loek Schipper van Bureau Jeugdzorg Zeeland noemt het betreurenswaardig dat gevoelige informatie over het proces rondom het meisje van Nulde op straat is komen te liggen

 

http://www.telegraaf.nl/binnenland/9735737/__Fax_Jeugdzorg_op_rommelmarkt__.html?p=1,1
Moordenaars maken het goed!
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DUNS OURAY - 10 APRIL 2011

U moet de hartelijke groeten hebben van de moordenaars van Rowena Rikkers (het meisje van Nulde). 

U denkt natuurlijk dat de man en vrouw die de vierjarige Rowena sexueel misbruikten, vermoordden en in stukken sneden veilig in de gevangenis zijn opgeborgen. Maar zou dat niet wat al te hardvochtig zijn? Mensen maken fouten, en die moet je dan niet nodeloos hard straffen. 

Gelukkig werkt onze barmhartige overheid zo niet. HVV dook in de zaak en heeft goed nieuws: de moordenaars lopen al weer vrij rond!

De moeder, Wanda Rikkers, werkt tegenwoordig als 'schuldhulpdeskundige' ... Ze schrijft onder de naam van Wanda Matena voor Bonjo (zie pagina 3) Het subsidie-blaadje Bonjo legt criminelen in de watten, want -zeg nu zelf- criminelen hebben het ook niet makkelijk. Gelukkig blijken alle criminelen gratis medische zorg te krijgen ... natuurlijk op kosten van u, de belastingbetaler. 

O ja, de criminelen willen u hier nog hartelijk voor bedanken. Wanda drukte me op het hart dit niet vergeten te schrijven. 

En hoe zit het dan met dan met de vriend van Wanda, Mike Jansen? Die misbruikte niet alleen de 4-jarige Rowena, maar ook haar 2-jarige zusje Rochelle. 

In de gevangenis liet Mike geen mogelijkheid onbenut om te verkondigen wat hij allemaal met de meisjes gedaan had. Mike Jansen was er met name trots op dat hij het meisje had doodgestompt. Tientallen krantenartikelen had hij als tropheën op de muur geplakt. 

Mike zit officeel nog in TBS maar dat betekent natuurlijk niet dat hij opgesloten zit. Dat zou barbaars zijn! Mike heeft de weekenden vrij. Begeleiding is daar niet bij nodig, naar oordeel van de deskundige hulpverleners. En voor ik het vergeet: van Mike moet u ook de allervriendelijkste groeten hebben.

Saillant detail overigens is dat de politie vlak voor de moord op Rowena een inval bij de familie Rikkers had gedaan. Men rolde toen een hennepplantage op. Dat leidde echter niet tot strafvervolging omdat men uitlegde dat 'iemand anders' die hennepplantage in hun huis had aangelegd, toen zij op vacantie in Spanje was. Vanzelfsprekend nam de politie genoegen met deze uiterst geloofwaardige verklaring.

De biologische vader, Martin Huisman (ook al voorzien van een strafblad voor 'schennispleging') heeft zich ook vergevingsgezind getoond. Volgens het roddel-circuit heeft Martin weer een relatie met Wanda. Dat moet voor de authoriteiten verborgen blijven, want op deze manier heeft Wanda ook weer toegang tot haar dochtertje Rochelle. Zullen we dat dus niet doorvertellen?

Kortom, het gaat allemaal prima met deze happy family! Eind goed, al goed.
http://hvv.amsterdampost.nl/HVV/www.hetvrijevolk.com/index6375.html?pagina=13091
André Vergeer over het meisje van Nulde 
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Vanmorgen ontving ik een artikel over het meisje van Nulde, geschreven door André Vergeer, met daarbij een e-mail:

Bijgaand een artikel over het meisje van Nulde waaruit naar voren komt dat ook hier sprake is van een satanische doofpot. Ik verzoek jullie er op je site aandacht aan te besteden.
Ik heb het voorlopig geanonimiseerd maar de bron is mij bekend. Wil het stap voor stap in het nieuws brengen. Deels omdat zij gevaar loopt en deels omdat zij nog aarzelt of zij helemaal in de openbaarheid wil treden. Wat ik hier schrijf kan ik 100% staven op basis van onderzoek op internet, brieven (aan en van haar advocaat) en een gesprek met haar.
Groeten,
André Vergeer.

In die satanische doofpot blijken vijf CD-roms met kinderporno te zitten, die vergezeld van een aangifte door een van de slachtoffers op 9 juli 2007 zijn overhandigd aan justitie. De CD-roms werden in beslag genomen en zaak werd geseponeerd! Dit artikel staat ook reeds, met reacties, op Klokkenluideronline.

Het meisje van Nulde
Door André Vergeer

Door een tip werd ik laatst op het spoor gezet van de zaak Nulde. Wie herinnert zich niet meer de commotie in de pers over het bevroren en in stukken gezaagde en ontzielde lichaampje, waarbij ogen, haren en botten ontbraken en het hoofdje dat uiteindelijk door een leerkracht via het programma Opsporing Verzocht werd herkend als dat van de vierjarige Rowena Rikkers. Gedumpt, in het bijzijn van haar eigen moeder en zusje (3), op verschillende locaties in Nederland. Voor mensen die dat niet meer zo helder voor ogen staat verwijs ik naar een zeer gedetailleerde samenvatting:

http://www.dordt.nl/nieuws/dossiers/rowenarikkers/home_frameset.htm?page=home
Vanuit mijn eigen herinnering wist ik nog op te diepen dat de daders, zowel moeder Wanda R. als Mike J., waren veroordeeld wegens doodslag. Achteraf tot respectievelijk 6 jaar na hoger beroep en 12 jaar met TBS waar Mike in ‘berustte’ door geen hoger beroep aan te tekenen. Inmiddels loopt Wanda al weer jaren vrij rond maar ook Mike heeft blijkbaar al regelmatig ‘proefverlof’ opgenomen zonder begeleiding ondanks zijn TBS. Dat laatste pikte ik op via een comment bij Argusoog.org en uit een publicatie uit april 2011:

http://hvv.amsterdampost.nl/HVV/www.hetvrijevolk.com/index6375.html?pagina=13091
“Moordenaars maken het goed!
DUNS OURAY – 10 APRIL 2011
U moet de hartelijke groeten hebben van de moordenaars van Rowena Rikkers (het meisje van Nulde). 
U denkt natuurlijk dat de man en vrouw die de vierjarige Rowena sexueel misbruikten, vermoordden en in stukken sneden veilig in de gevangenis zijn opgeborgen. Maar zou dat niet wat al te hardvochtig zijn? Mensen maken fouten, en die moet je dan niet nodeloos hard straffen. 
Gelukkig werkt onze barmhartige overheid zo niet. HVV [Het Vrije Volk] dook in de zaak en heeft goed nieuws: de moordenaars lopen al weer vrij rond!
De moeder, Wanda Rikkers, werkt tegenwoordig als ‘schuldhulpdeskundige’ … Ze schrijft onder de naam van Wanda Matena voor Bonjo (zie pagina 3) Het subsidie-blaadje Bonjo legt criminelen in de watten, want – zeg nu zelf – criminelen hebben het ook niet makkelijk. Gelukkig blijken alle criminelen gratis medische zorg te krijgen … natuurlijk op kosten van u, de belastingbetaler. 
O ja, de criminelen willen u hier nog hartelijk voor bedanken. Wanda drukte me op het hart dit niet vergeten te schrijven. 
En hoe zit het dan met de vriend van Wanda, Mike Jansen? Die misbruikte niet alleen de 4-jarige Rowena, maar ook haar 2-jarige zusje Rochelle. 
In de gevangenis liet Mike geen mogelijkheid onbenut om te verkondigen wat hij allemaal met de meisjes gedaan had. Mike Jansen was er met name trots op dat hij het meisje had doodgestompt. Tientallen krantenartikelen had hij als tropheën op de muur geplakt. 
Mike zit officieel nog in TBS maar dat betekent natuurlijk niet dat hij opgesloten zit. Dat zou barbaars zijn! Mike heeft de weekenden vrij. Begeleiding is daar niet bij nodig, naar oordeel van de deskundige hulpverleners. En voor ik het vergeet: van Mike moet u ook de allervriendelijkste groeten hebben.
Saillant detail overigens is dat de politie vlak voor de moord op Rowena een inval bij de familie Rikkers had gedaan. Men rolde toen een hennepplantage op. Dat leidde echter niet tot strafvervolging omdat men uitlegde dat ‘iemand anders’ die hennepplantage in hun huis had aangelegd, toen zij op vakantie in Spanje was. Vanzelfsprekend nam de politie genoegen met deze uiterst geloofwaardige verklaring.
De biologische vader, Martin Huisman (ook al voorzien van een strafblad voor ‘schennispleging’) heeft zich ook vergevingsgezind getoond. Volgens het roddel-circuit heeft Martin weer een relatie met Wanda. Dat moet voor de authoriteiten verborgen blijven, want op deze manier heeft Wanda ook weer toegang tot haar dochtertje Rochelle. Zullen we dat dus niet doorvertellen?
Kortom, het gaat allemaal prima met deze happy family! Eind goed, al goed”.
Nu zal iedereen denken (deed ik ook), dat het gerecht zijn beloop had gehad en dat het nog slechts een politiek besluit is om nog eens na te denken over de strafmaat en de uitvoering daarvan. Misbruik, mishandeling, opsluiting in een hondenhok en moord (teruggebracht tot doodslag wegens gebrek aan bewijs) op een vierjarige wordt dus ijskoud ‘omgerekend’ naar enkele jaren opsluiting. Om van de wekenlange opslag in een vriezer en het in stukken zagen van haar lichaampje nog maar niet te spreken.

Tipgevers:

Laatst werd ik dus attent gemaakt op deze zaak door tipgevers die daar veel meer over bleken te weten. Volgens deze bronnen was er meer aan de hand en was alles in de doofpot gestopt. Niet alleen was het jongste dochtertje, Rochelle, ook langdurig misbruikt en mishandeld maar dat misbruik en al die mishandelingen waren zeker niet alleen te wijten aan Wanda en Mike. Nee, hier was wel degelijk sprake van een uitgebreid pedo-netwerk dat al vrij snel na de moord was gemeld aan Justitie, met bewijzen en al. Mike J. blijkt zelf aangegeven te hebben dat er meerdere daders betrokken waren bij de moord op Rowena maar Justitie liet na dit te onderzoeken. Men had immers al 2 daders voor deze gruweldaad.

Zaken als die van Dutroux en die van Zandvoort drongen zich bij mij op. Na enig onderhandelen werd ik in contact gebracht met een betrokkene waar ik een zeer indringend gesprek mee heb gehad. Ik heb uitgebreid kennis kunnen nemen van ordners vol brieven van haar advocaat aan Justitie en van foto’s en bewijzen van het onbetwistbare gelijk van deze betrokkene waar, door Justitie, letterlijk niets mee is gedaan.

Nu stond ik, na de Deventer moordzaak en de zaak Marianne Vaatstra, niet te springen om direct weer in een andere zedenzaak te worden ‘getrokken’ omdat het een zeer intensieve klus is en het heel veel vergt van mijn toch al karige sociale leven. We worden heden ten dage bovendien overstelpt met zedenzaken die nooit door Justitie werden onderzocht, laat staan door de MSM worden verslagen. “Ze bestaan gewoonweg niet. Geen spoor van bewijs. En nee, Robert M. had geen hooggeplaatste opdrachtgevers”. Of, zoals de AG bij de Hoge Raad stelde: “Het zal toch niet zo zijn dat al die officieren en politieambtenaren corrupt zijn, etc.”. Het ‘onderzoek’ naar Joris Demmink en het werk van de commissies Deetman en Samson zijn echter het levende bewijs van de damage-control. Ook Marcel Vervloesem heeft onder het oog van de camera (ook via Justitie België) talloze bewijzen aan de politie overhandigd over de zaak Zandvoort die vervolgens spoorloos verdwenen. En daarmee is het inmiddels bijna een gevecht tegen de bierkaai geworden. Maar nadat mij duidelijk werd dat o.a. de ‘besmette’ prof. dr. Wim Wolters hier opnieuw negatief bij betrokken was (zoals psycholoog prof. Ruud Dullens bij de Schiedammer moord en de zaak Lancee):

http://www.volkskrant.nl/vk/nl/2686/Binnenland/article/detail/622957/2002/11/30/College-berispt-psycholoog-van-Rochelle-Rikkers.dhtml
EN nadat ik in dit dossier ook weer bureau Jeugdzorg, de Kinderbescherming, intimidatie van de politie en vooral rechtspsycholoog prof. Peter van Koppen tegenkwam die deze zaak weer eens afdeed als ‘ongeloofwaardig’, werd ik extra getriggerd. Toeval bestaat immers niet…

Uit het door betrokkene aan mij gemelde wordt het hele scala weer zichtbaar van de ultieme doofpot. Niet alleen was dit alles (vergezeld van zeer sterke bewijzen) al in het begin van deze eeuw gemeld aan o.a. het landelijk parket, het College van PG-‘s en bekend aan Joris Demmink, maar ook de Politiek weigerde elke reactie. En, ene ‘Jeroen’ van de NOS en een journaliste van het AD zitten blijkbaar ook al jaren roerloos op dit dossier zonder er ook maar een letter over te hebben geschreven. De bewijzen die ik heb gezien (waar zij ook allemaal over beschikken) zou toch de scoop van de eeuw moeten zijn. En als ‘misdaadverslaggevers’ Peter R. de Vries en Gerlof Leistra van Elsevier dan tenslotte slechts schrijven wat het OM hen influistert over de zaak Nulde is mijn bewijs van die doofpot eigenlijk al rond…

Maar het meest frappante bewijs van deze doofpot (en daarmee de rode draad uit al mijn andere onderzoeken) werd laatst geleverd door Micha Kat op Klokkenluideronline.net:

http://www.klokkenluideronline.net/artikel/18564/nog-geen-spoor-van-rook-7
Hierin schetst Micha een tijdlijn waarbij nauwkeurig wordt vastgesteld dat tussen medio juni, begin juli 2007 de omslag zichtbaar is van de ‘witwasoperatie’ van Joris Demmink in de media. Niet in de laatste plaats door Stan de Jong die Demmink plotseling verwisselde met ene Joris Francken. Een ondermaatje bij een geheel ander ministerie (VROM), zonder auto met chauffeur, die zelfs bereid bleek om alle schuld op zich te nemen voor alle pedo-daden van zijn partner in crime Joris Demmink, nota bene de S.G. van Justitie. En door Arendo Joustra van Elsevier die ‘out of the blue een witwas-commentaar schreef ter bescherming van diezelfde Joris Demmink’.

Nu zal dus ook niemand het meer toevallig vinden dat de advocaat van mijn bron nu juist op 9 juli 2007 (na enige briefwisselingen) een vijftal CD-roms met kinderporno had overhandigd aan de zedenofficier van justitie, mevrouw A.L. van Lawick-Hoekstra, van parket Dordrecht. Op deze CD-roms waren niet alleen (jonge) kinderen zichtbaar in beeld maar ook een aantal misbruikers zelf. Deze afschuwelijke beelden moeten een schok teweeg hebben gebracht bij het parket in Dordrecht en bij het landelijke parket. Het is dus evident dat er medio 2007 een enorme paniek uitbrak bij het openbaar ministerie en dat er blijkbaar alsnog tal van journalisten bereid moesten worden gevonden om Joris Demmink ‘te ontlasten’ en/of met onmiddellijke ingang op hun handen te gaan zitten, ondanks hun kennis van deze zaak. Een aantal geanonimiseerde citaten uit de bevestigingsbrief van deze zeden-officier, inclusief schrijf- en stijlfouten. (Vetgedrukt, vraagtekens en onderstreept van mij, AV):

“Weledelgestrenge mevrouw Y,
Op 9 juli 2007 heeft u op uitnodiging van het parket een gesprek gevoerd met ondergetekende, zedenofficier van justitie en mw. S. ter Horst, beleidsmedewerker. Het doel van dit gesprek was het materiaal van uw cliënte, mw. X, dat mogelijk kinderpornografie bevatte, te toetsen op strafbare feiten die vervolgd kunnen worden. Met dit schrijven bevestig ik hetgeen besproken is en de afspraken die zijn gemaakt tijdens het overleg. 
Tijdens het overleg verstrekte u 5 Cd-roms die mogelijk kinderpornografisch materiaal zouden bevatten. Ter plekke is een deel van één Cd-rom bekeken waarop fragmenten te zien waren van filmpjes waar seksuele handelingen werden gepleegd met jonge kinderen, onder andere een jong meisje. U heeft aangegeven dat uw cliënte heeft meegedeeld dat zij dat jonge meisje is.
Ter staving daarvan werden door u foto’s getoond van een jong meisje waarbij u heeft aangegeven dat uw cliënte hierop afgebeeld staat op jonge leeftijd (4 of 5 jaar) zijn. Deze foto’s heeft u na het gesprek weer mee genomen. [……]
Na constatering dat de door mij bekeken CD-ROM kinderpornografische beelden bevatte zijn de door u verstrekte CD-ROMs door mij in beslag genomen. Enerzijds omdat het ongecontroleerde bezit van kinderporno strafbaar is, en u nog uw cliënt derhalve deze beelden voorhanden mag hebben, anderzijds om nader onderzoek te kunnen laten doen naar deze kinderpornografische beelden. […..]
U kunt uw cliënte verzekeren dat er zeer zorgvuldig met het materiaal wordt omgegaan. De CD-roms mogen niet vermenigvuldigd worden (????) en zullen niet aan het dossier worden toegevoegd (????). In het dossier wordt volstaan met omschrijving van de beelden (????). Desgevraagd kunnen mocht het tot een terechtzitting komen alleen de rechtbank en de verdediging inzage krijgen in het materiaal (????).
De CD-ROMs zullen worden onderzocht door gespecialiseerde politieambtenaren. We spraken af dat u, na overleg met uw cliënte, morgen per fax zal aangeven van welke politiekorps(en) uw cliënt niet wil, dat zij het onderzoek uitvoeren”. /Einde citaten.

De oplettende lezer zal uit bovenstaande o.a. oppikken dat de datum van het gesprek met die OvJ en haar beleidsmedewerker exact gelijk valt met de witwasoperatie van medio 2007 van Joris Demmink die door Arendo Joustra op 17 juni werd ingeleid en sindsdien door alle media wordt ondersteund. Een aantal andere conclusies dringt zich nu ook op:

1. Waarom werd dit materiaal niet onderzocht door het NFI op gezichtsherkenning? Waarom een zogenoemd speciaal politieteam? Het NFI is al jaren gespecialiseerd in gezichtsherkenning. (Later werd zelfs aangeboden om het gezicht van betrokkene uit haar jeugdjaren – negatief !! – te vergelijken met de camerabeelden. Een voorbeeld van de pure onwil om ècht onderzoek te doen naar de authenticiteit daarvan omdat Justitie dus botweg weigerde om de foto’s met de videobeelden te vergelijken om een herkenbare match met het jonge meisje vast te stellen). 

2. Betrokkene was vanuit eigen misbruikervaringen en vanuit haar familieverband zeer nauw betrokken bij de zaak Nulde en kon dat op basis van documenten, foto’s en videobeelden bewijzen. Nog eens beaamd door journalisten van de NOS en van het AD, maar vanwege mogelijke schadeclaims zijdens de advocaat van Joris Demmink (mr. Harro Knijff) wordt dit blijkbaar door hen tot vandaag letterlijk doodgezwegen. 

3. Betrokkene had voordien al herhaaldelijk en vergeefs aangifte gedaan en vertrouwde niemand meer van de politiekorpsen waar zij al eerder haar klachten had geuit. Uit voorzorg had zij al haar bewijzen in het buitenland gestald en waakte er sindsdien voor om die zonder slag of stoot te overhandigen. Tegenover mij stelde zij bovendien dat zij al verscheidene keren was aangehouden, langdurig opgesloten en verhoord om namen te noemen van de misbruikers op die video’s en om haar letterlijk te breken. Redenen voor haar om geen medewerking meer te verlenen aan dergelijke onderzoeken zonder de garantie dat dit op een eerlijke manier gebeurde. Wie herkent hierin niet de situatie van Marcel van Vloesem? 

4. Dat zij daar blijkbaar ook gelijk in had blijkt wel uit het feit dat ook mevr. mr. A.L. van Lawick-Hoekstra haar in 2007 alsnog volledig in de steek liet. Sterker nog, de door haar advocaat getoonde beelden op 5 CD-roms werden in beslag genomen en er werden (met of zonder instemming van haar advocaat) zeer vergaande restricties opgelegd t.a.v. een mogelijke vervolging van de vermoedelijke misbruikers: 

“De CD-roms mogen niet vermenigvuldigd worden en zullen niet aan het dossier worden toegevoegd. In het dossier wordt volstaan met omschrijving van de beelden. Desgevraagd kunnen mocht het tot een terechtzitting komen alleen de rechtbank en de verdediging inzage krijgen in het materiaal.
Het enige wat ik op dit moment voor u kan doen is de KLPD verzoeken om aan de hand van de geelgearceerde aantekeningen na te gaan of het kind op de beelden te zien is, uw cliente NIET is”. (????)/einde citaten.

Deze reactie is niet alleen verbijsterend maar zeker ook alarmerend voor onze rechtstaat. Men laat de KLPD het materiaal enkel onderzoeken om vast te laten stellen dat dit cliënte niet is? En dat is blijkbaar het enige dat men voor deze cliënte kan doen? De bedoeling van deze actie is mij meer dan duidelijk. Want als een meisje van 4 of 5 jaar kan worden herkend op die videobeelden a.d.h. van foto’s, dan is het ook mogelijk om de daders te herkennen. Is dit niet juist het ultieme bewijs dat waarheidsvinding van Justitie zover gaat als de status van de crimineel? “Kees B. oké, maar niet een BoBo van de VVD…?”.

Het zal jullie dan ook allang niet meer verbazen dat deze hele discussie op 22 januari 2009 (ruim anderhalf jaar later!) werd afgesloten met de volgende opmerking van zedenofficier mevr. mr. A.L. van Lawick-Hoekstra van arrondissementsparket Dordrecht:

“Aangaande uw voorstel dat ik kennis neem van het door uw cliënt opgebouwde dossier om te bezien of een aangifte zin heeft moet ik u zeggen dat ik dat niet zal doen. Het is aan u om naar aanleiding van de stukken te beslissen of u haar aanraadt om aangifte bij de politie te doen. De politie zal in dat geval onderzoek doen. Pas als dat onderzoek gereed is komen de stukken bij het parket en beslist de officier van justitie of er vervolgd moet worden”.
Elke garnaal snapt hieruit dat zedenofficier mevr. mr. A.L. van Lawick-Hoekstra haar handen hiermee in onschuld waste zoals Pontius Pilatus in dat beroemde boek. Want het is juist de zeden-officier (!) die een onderzoek moet gelasten op basis van Wetboek van Sv, artikel 160 e.v. en niet de dienstdoende brigadier. Sterker nog, bij twijfel wordt altijd contact gezocht met de OvJ of een aangifte wel of niet moet worden opgenomen! Door de zaak echter heel sluw te verwijzen naar het één of andere politiebureau was zij er dus vanaf. Zij had dus wel degelijk de ambtshalve plicht om een nader onderzoek in te stellen naar het materiaal, de documenten en de CD-roms en er is nergens bij wet vastgelegd dat een slachtoffer zich alsnog moet melden met een aangifte bij de politie. En al helemaal niet nadat dit slachtoffer, via haar advocaat, al had aangegeven dat haar veiligheid in gevaar was vanwege haar kennis over deze zaak. En ook zeker niet, nadat zij had aangegeven dat zij de politie niet meer vertrouwde!

Deelconclusie
Het moge duidelijk zijn dat de zaak Nulde dus ook al een doofpot-onderzoek betreft die (opnieuw) mogelijke verbanden blootlegt met de zaak Dutroux en Zandvoort. En, in lijn daarmee, met Joris Demmink. Zo zijn de vermeende daders al na enkele jaren op vrije voeten gesteld en de hoofddader, Mike J., wordt ondanks zijn irritante grootspraak in de P.I. over de gruwelijke moord op zijn stiefdochter, al ver binnen de daarvoor gestelde termijn en zonder begeleiding op proefverlof gestuurd. Iedereen die de voorwaarden kent van TBS weet dat ‘erkenning van de daad, schuldgevoel en spijt’ de enige redenen kunnen vormen voor een vervroegd verlof, laat staan zonder begeleiding. Dat dit in dit geval niet opgaat voor Mike J. is evident waardoor hij dus moet zijn beschermd door hooggeplaatste ambtenaren binnen Justitie. Psychiaters die werkzaam zijn voor de overheid hebben immers al eens eerder ‘geblunderd’ bij vervroegd verlof.

http://krant.telegraaf.nl/krant/vandaag/teksten/bin.rowena.mike.wanda.rikkers.html
Daarnaast zijn de zeer sterke bewijzen van mijn bron over een pedo-netwerk in deze zaak dus niet alleen door het openbaar ministerie aantoonbaar genegeerd maar ook door enkele gerenommeerde journalisten. En vooral de ‘kanteling’ in het onderzoek naar Joris Demmink, medio 2007 in de media en exact op hetzelfde moment dat er 5 CD-roms van kindermisbruik aan het OM werden overhandigd, bewijst de panische angst bij het OM dat het pedo-netwerk dreigde te worden blootgelegd.

Ik zal daarom niet rusten tot ik jullie ook de documenten, foto’s en beelden kan tonen van mijn bron, zeker die van de misbruikers. Al was het maar om haar geloofwaardigheid alsnog te herstellen. Het is niet mijn hobby maar dat er, sinds de verdwenen videobanden van de zaak Zandvoort, één keer iets moet worden getoond aan het Nederlandse publiek, lijkt mij duidelijk. Vertoning van foto’s of een film over kindermisbruik of zelfs van een snuff-movie is werkelijk te afschuwelijk voor woorden maar ik ben er inmiddels van overtuigd dat wanneer die beelden niet getoond worden, ze voor het grote publiek niet eens bestaan. Juist de wijze waarop Justitie deze beelden blijkbaar consequent weghoudt van het grote publiek, voor de rechtbank en uit de strafdossiers van de plegers, bewijst voor mij dat die pedo-netwerken dus ook werkelijk bestáán! En dat die daders beschermd worden. Ook de inbeslagname van dat beeldmateriaal en de consequente vervolging van klokkenluiders als mijn bron en van  bijvoorbeeld Marcel Vervloesem, bewijzen mijn gelijk.

http://www.boublog.nl/09/11/2012/andre-vergeer-over-het-meisje-van-nulde/  
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